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Algemene ledenvergadering Regio’72      04-11-2022  Vaassen  

 

Aanwezig:  Leni de Jong, Marike van Triest, Gert Leskens, Dion Scholten, Ilse Heideveld, Jenny 

Stofbergen, Hidde Scholten, Lauren Schoemaker-Scholten, Sylvia Vreeken, Ilia 

Schoemaker, Jordi Molendijk, Carla Smink, Laurens Kozijn, Remko van der Haar, Marije 

van Huffelen, Johan Zweekhorst, Jochem van der Haar, Maeike van Essen, Aart Bosch, 

Cindy Bosch, Kelsey Hulleman, Lisa Zweekhorst, Robin Zweekhorst, Marjolein Oelemans, 

Theo Gerritsen, Lysanne Gerritsen, Thomas Gerritsen, Marijke Versloot, Geert Schoemaker, 

Jos van der Veen, Thom Dijkstra.  

 

1. Opening: 

Ilse Heideveld heet iedereen hartelijk welkom op de algemene ledenvergadering en opent de 

vergadering.  

 

Ilse geeft de leden een terugblik op het afgelopen seizoen. 

  

Het was een bijzonder jaar. Een grote deel van de winter stond nog in het teken van corona 

maatregelen waardoor de competitie grotendeels stil lag. Vanaf maart konden we beginnen met ons 

jubileumjaar dit hebben gedaan door een jubileum nieuwjaarsreceptie.  

 

Binnen het bestuur bestond het jaar vooral uit zoeken, wat past bij ons als bestuur, wat past er bij de 

club. Deze vragen stelden we ons onder begeleiding van een vereniging ondersteuner. Dit resulteerde 

in een georganiseerde commissie avond waarover we na de pauze verder gaan praten.  

In september hebben we geconstateerd dat door verschillende redenen de vraag voor de juiste 

bestuursvorm nog niet voldoende hebben beantwoord en hebben ervoor gekozen om eerst rust te 

creëren in ons huidige bestuur hier zullen we later deze vergadering op terug komen.  

 

2. Mededelingen: 

De volgende personen hebben zich afgemeld voor de vergadering: 

Willeke Kloezeman, Ruth Schoemaker, Kasper Steenbergen, Marscha Steenbergen, Josè Reijrink, 

Loes Reijnen, Arie Mol, Attie Mol, Jolanda Molendijk, Tim van Huffelen, Arjan van Triest, Wouter 

van der Haar, Milou Kamphuis-Tol, Tim Kamphuis-Tol, Bart Bosman, Rik Schoemaker, Marleen 

Schoemaker, Marit Stofbergen, Esmee Stofbergen, Willeke Gerritsen, Gert van Essen, Saskia van 

Triest.  

 

3. Notulen van de algemene ledenvergadering van 5 november 2021: 

Toelichting op pagina 3 punt 8 begroting: 

In de vergadering is een vraag gesteld over de schoonmaakpost die niet was toegevoegd op de 

begroting terwijl we wel kosten kwijt zijn aan externe schoonmaak. We zouden hier een toelichting 

over opnemen in de notulen en na algemene vergadering van 2021 een mail verzenden aan de 

aanwezige leden uit de vergadering. Dit is helaas niet gebeurd, de mail is niet verzonden en is per 

ongeluk in concept blijven staan binnen het bestuur. Voor dit jaar staat de post als vrijwilligers 

vergoeding omschreven. Het staat nu in de notulen van 2022 en passen de notulen aan voor 2021 

met de opmerking en uitleg over de schoonmaak.  

 

Notulen worden goedgekeurd en Dion wordt bedankt voor het opstellen van de notulen.  
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4. Jaarverslagen secretariaat en commissies 

Secretariaat, ledenaantal wordt gemeten per 01-10 en is nu al iets hoger dan in het jaarverslag staat. 

Het lidmaatschap rondom de korfbalfitters was rond 01-10, dus hier zitten leden bij die al lid zijn 

maar nog niet in de aantallen te zien is.  Marije: Ledenwerving en Schoolkorfbal leveren geen 

jaarverslag aan? Is dit mogelijk? Komend seizoen zullen we de jaarverslagen evalueren, wie levert 

wat aan zodat we de ledenvergadering een nog beter verslag kunnen aanbieden.  

TC, zeer recent hebben we een extra scheidsrechter weten te vinden die namens ons gaat fluiten. 

Wilmar Voortman (man van oude hoofcoach Brenda Voortman) hebben we hiervoor bereid 

gevonden. Dit is uiteraard erg prettig.  

Sportpark, samenstelling sportpark commissie is iets veranderd Roan Scholten en Sylvia Vreeken 

zijn gestopt met het commissiewerk. Ze blijven beide wel oproepbaar voor hun taken. Marije: ik ben 

superblij met de maandagochtendgroep alles ligt er keurig bij!  

Vrienden van, iedereen die aanvraag heeft kan dit indienen via de site. Maeike: kan ik een actuele 

overzicht krijgen van de vrienden in verband met de verspreiding van de Mixed. Vrienden van gaat 

dit aanleveren.  

Zomerkamp, afgelopen week is er enquête op de site gekomen voor zomerkamp, of in de toekomst 

een hele week weg nog gewenst of realistisch is.  

Jubileumcommissie, Jubileumcommissie kijkt tevreden, blij en mooi terug op alle activiteiten. 

Jenny geeft namens de jubileumcommissie een toelichting over alle activiteiten.  

 

Verder geen op of aanmerkingen op het jaarverslag, Ilse bedankt alle schrijvers van het jaarverslag.  

 

 

5. Huldiging jubilarissen 

Laurens Kozijn, Sylvia Vreeken, Marjolein Oelemans en Thomas Gerritsen zijn 25 jaar lid. 

Simon Beemster, Marijke Versloot en Cindy Bosch Rutten zijn 40 jaar lid.  

Alle jubilarissen worden door Ilse persoonlijk toegesproken en ontvangen een speldje (25 jaar) of 

pen met inscriptie (40 jaar)  

Na afloop van de huldiging zijn alle jubilarissen met elkaar op de foto gegaan.  

Simon Beemster was helaas afwezig. Simon Beemster is een van onze leden van verdiensten en 

ondertussen op leeftijd. Mede hierdoor was het niet mogelijk om te komen. Iedereen kreeg de 

groeten van Simon 

 

6. Financieel verslag 2021/2022 vereniging en sportpark 

Voordat we de financiën gaan bespreken is er de algemene opmerking over het beschikbaar stellen 

van de begroting en de financiën. Volgens de statuten moet dit een week voor de algemene 

ledenvergadering openbaar staan. We hebben verschillende vormen geprobeerd vanaf dat de ALV 

heeft besloten dat we financiën niet meer online publiceren. We besluiten dat de procedure zoals we 

vorig jaar hebben bewandeld het meest ideaal is. Vanaf het publiceren van alle stukken zijn de 

stukken opvraagbaar via een contactformulier.  

 

Resultaat van seizoen 2021/2022. 

Ook dit seizoen hebben we een half jaar corona jaar gehad. Hierdoor is niet alle zaalhuur besteed. 

Het KNKV heeft een korting gegeven, de hoofdtrainer heeft reiskosten en stuk vergoeding 

ingeleverd. Voor het laatstgenoemde zijn trainingsmatjes aangeschaft die door de hele vereniging 

gebruikt kunnen worden.  

Besteding van ledenwerving staat niet extreem hoog, veel gelden rondom ledenwerving lopen door 

de jubileumactiviteiten of schoolkorfbal. Hierdoor is ledenwerving dus meer geïntegreerd geweest in 
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plaats van dat ledenwerving eigen kosten heeft gemaakt.  

 

Abonnementen kosten zijn iets hoger maar is wel weer lager begroot voor komend jaar. Reden 

hiervoor is dat we een abonnement bij Sportlink hebben. Sportlink is ons boekhoudprogamma en  

ledenadmistratie in een. Dit bedrijf factureerde van jan tot en met december terwijl ons 

verenigingsjaar van juli tot en met juni lopen. Het KNKV en Sportlink hebben besloten mee te gaan 

in de verenigingsjaren en hierdoor lopen de kosten nu iets scheef, maar in de toekomst zal het weer 

goed lopen.  

 

React kosten zijn hoger dan begroot, dit is vorige algemene ledenvergadering ook uitgelegd. Vorig 

seizoen waren er al tentenkamp inkomsten geboekt waardoor ze een negatief saldo hadden (meer 

binnengekomen dan uitgegeven) Nu zijn de kosten geboekt en is er dus meer besteed, als we vorig 

jaar en dit jaar tegen elkaar wegstrepen zal je zien dat het klopt.  

 

Kosten voor de bank zijn hoog, dit komt omdat hier ook de betalingen via de webshop (Mollie) en 

pinapparaten (Izetle & Sumup) bij staan.  

  

Opleidingen zijn er wel geweest maar gesubsidieerd, daarom staan hier geen kosten bij of op alles is 

rechtstreeks richting het sportakkoord gegaan en zelfs geen factuur van gezien  

 

Gas en Electra lijkt laag, maar hier is ook de terug levering van de zonnepanelen op geboekt. In de 

begroting staat het weer omhoog maar daar komen we in de begroting op.  

 

Reservering voor het Jubileum: vorig seizoen hadden we al gereserveerd, sponsoren hadden al een 

bijdrage gedaan en er waren al wat acties georganiseerd. Dit leverde een netto opbrengst van €2600 
op. Dit hebben we gereserveerd voor het jubileum en gelijk op de balans gezet. Volgend jaar zal dit 

bedrag daarom weer terug komen.  

 

Aan de inkomsten kant hadden we contributie hoger gepland, dit hadden we gedaan omdat we goed 

aan slag waren met ledenwerving. Helaas heeft dit door corona nog niet het gewenste resultaat in de 

contributie geleverd. 

 

Vaasaqua is de helft van normaal (oproep tot meer vrijwilligers), andere acties hebben goed gelopen 

in de mogelijkheden die we konden hebben. Alles bij elkaar heeft dit €5300 opgeleverd. 
Complimenten voor de leden hiervoor. 

 

Subsidies: we hebben extra subsidie gehad en van het NOC*NSF was er een eenmalige subsidie van 

€1000,- voor de eerste 1000 clubs die dit aanvroegen Hier zaten we bij. 

 

Sponsoring is in sommige posten iets achtergebleven: zeskamp is laat opgestart hierdoor zijn niet 

alle bedrijven benaderd of ze wilden sponsoren (dit voelde nog niet goed) en wedstrijdballen zijn 

achtergebleven, zonder wedstrijdballen ook geen balsponsoring in de zaal.   

 

We hebben weer wat huurinkomsten: Riwis Zorg en Welzijn (buren begeleid wonen) huurt 

regelmatig onze accommodatie.  

 

Vorig seizoen hebben we €4000,- gereserveerd als tegemoetkoming leden, zodat de leden niet gelijk 

hoefde te belasten met contributieverhoging of prijsverhoging in de kantine door te voeren. 
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7. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie  

Bart Bosman en Milou Kamphuis-Tol hebben de financiën gecontroleerd. Helaas is Milou 

Kamphuis-Tol ziek en Bart Bosman verhinderd. Tijdens de controle zijn er geen onregelmatigheden 

geconstateerd. Doormiddel van een video-opname heeft Bart Bosman de ledenvergadering 

geadviseerd decharge te verlenen aan het bestuur.  

 Onder applaus zijn de financiën goedgekeurd.  

Bart Bosman is aftredend in de kascommissie (jaar 2), Milou Kamphuis-Tol heeft nog een jaar 

zitting in de kascommissie. Jordi Molendijk zal zitting nemen in de kascommissie. 

 

8. Begroting vereniging en sportpark 2021/2022 

De begroting is merendeels gelijk aan vorig jaar.  

 

De zaalhuur: hebben we iets na beneden gebracht omdat naar alle waarschijnlijkheid iets minder 

ingehuurd hoeft te worden. Maar de prijs van de zaalhuur kan ook verhoogd worden.  

 

De bondskosten: gaan we vanuit dat die gelijk blijven. Dit komt doordat het 2de geen 

wedstrijdkorfbal meer speel en de B1 wedstrijdkorfbal gaat spelen. Wellicht komen de kosten alsnog 

hoger vanwege het terugtrekken van senioren 2. Marike gaat dit nakijken.  

 

Selectie: totaal blijven de kosten hetzelfde. Hoofdtrainer hebben we momenteel geen kosten aan, 

maar we hebben wel een betaalde trainersbegeleider (Jasper Keijzer). Er geen selectie meer, senioren 

breed worden deze gelden gebruik. 

 

Website en sociale media (PR): gaat omhoog. We hebben dit altijd gesponsord gekregen van JT&I. 

We gaan nu een andere website gebruiken waarin dit niet kan vandaar hogere kosten.  

 

Vrijwilligersvergoeding (schoonmaak) is dit maal wel opgenomen in de begroting.  

 

Gas en Electra staat €4000,- Ons contract is afgelopen en we krijgen een variabel contract. Als we 

dit doorberekenen hebben we eigenlijk €7000,-, er is €4000,-  opgenomen omdat de informatie over 

het variabele contract te laat binnen was om nog aan te passen in de begroting. Daarnaast hebben we 

het vermoeden dat er voor verenigingen nog iets loskomt aan compensatie, ook via het KNKV. Ook 

het verbruik zelf is goed om in de gaten te houden. 

Verzoek van de ledenvergadering om de leden te informeren en richtlijnen op de website en sociale 

media te zetten. Heeft gas en Electra invloed op de contributieverhoging? Nee alle algemene kosten 

zijn verhoogd en wij hebben bewust 5 jaar de contributie niet verhoogd.  

 

Vragen vanuit de ledenvergadering:  

 

Kosten Tom en lief en leed hebben bijna dezelfde bijdrage als React. Kan de bijdrage van React 

omhoog? TOM staat bewust hoog voor het bedanken van de inzet van alle vrijwilligers. Kosten lief 

en leed lijkt een hoog bedrag, maar hier valt ontzettend veel onder. Van speldjes voor de ALV tot en 

met een advertentie.  

Kosten Tom en lief en leed zijn ook goed, we gaan met React kijken of de begroting van React 

voldoende is.  
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Waarom blijft de selectiepost zo hoog, dit komt omdat Jasper hieruit betaald wordt en de senioren 

voor alle activiteiten op geboekt worden. De post selectie gaan we herverdelen, hier zitten veel 

verschuivingen in.  

 

Kosten materiaal is laag, dit komt nog uit de tijd dat er beschikbaar geld was bij een leverancier. We 

nemen dit mee en verhogen de post naar €1000,-. Dit jaar wordt het betaald uit het selectie budget en 

we bekijken voor volgend jaar of dit structureel aangepast moet worden.   

 

Marike maakt een herverdeling van posten waarbij het totaalbedrag hetzelfde blijft (herziende 

begroting)  Over 14 dagen zullen we een formulier op de website publiceren waar de begroting kan 

worden opgevraagd.  

  

 De ledenvergadering gaat hiermee akkoord. 

 

 Baten kant begroting: 

 

 Acties zijn hoger dan dit jaar, we hopen dat we geen beperkingen meer hebben in de acties.  

 Subsidie is hoger dit komt door subsidie door jubileumactiviteiten.  

 Schoolkorfbal wordt altijd betaald nadat het boekjaar is afgesloten.  

 Riwis huurt regelmatig maar onregelmatig en dus een lastig om een vast bedrag voor te begroten.  

  

 

9. Contributieverhoging  

Marike geeft een toelichting op voorgestelde contributie verhoging. We innen in 10 termijnen, de 

eerste termijn is het bondsgeld en vervolgens in 9 maanden de jaarlijkse verenigingscontributie. De 

bondscontributie boeken we 1 op 1 door voor het KNKV. Wat betreft onze verenigingscontributie 

stellen we een verhoging voor, dit verloopt altijd via de ledenvergadering.  

We stellen een verhoging voor tussen 2 en 3,23 procent per leeftijdscategorie. 

De ledenvergadering gaat akkoord met verhoging.  

 

Kan de contributie op de site geplaatst worden? Dit gaan we regelen. De inningen staan al op de site.  

 

 

10. Bestuursverkiezing: 

We nemen afscheid van Marscha Steenbergen en Jenny Stofbergen.  

Marscha kan haar bestuurswerk helaas niet meer combineren met haar werk, en kon vanavond ook 

niet aanwezig zijn in verband met een geplande en verdiende vakantie.  

Jenny wordt toegesproken door Ilse. In haar extra interim jaar heeft Jenny de kar getrokken rondom 

het jubileum. Onder applaus ontvangt ze bloemen en een afscheidscadeau.  

 

Komend jaar willen we graag rust en ruimte in het bestuur creëren om als bestuur bezig te zijn en 

verder naar de toekomst te kunnen kijken. Nadat we een tijd hebben gestuurd op dat we met 3 

bestuursleden verder te kunnen gaan hebben we besloten dat we dit niet gaan organiseren. Ook leek 

het ons goed om weer een voorzitter te introduceren.  

Omdat we er nog niet uit zijn wat voor vorm bestuur Regio’72 nodig heeft en wellicht leden zouden 

afschrikken van een periode van 3 jaar hebben we zoektocht gestart om bestuursleden te vinden die 

voor een jaar zitting willen nemen in het bestuur. Zo kunnen we rustig verder in ons proces en is het 
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behapbaar voor nieuwe bestuursleden.  

Deze leden hebben we gelukkig gevonden in de volgende personen: Carla Smink, Sylvia Vreeken en 

Lysanne Gerritsen. 

 

Marike van Triest en Dion Scholten stellen zich herkiesbaar als penningmeester en secretaris. Ilse 

Heideveld heeft zich herkiesbaar gesteld als bestuurslid en tevens verkiesbaar gesteld als voorzitter. 

Hierbij is niet afgeweken van de termijn en stellen ze zich verkiesbaar voor 3 jaar. 

 

Ilse vraagt namens het bestuur of de ledenvergadering dit voorstel over wil nemen, er zijn geen 

tegenkandidaten. Het voorstel is akkoord en wordt onder applaus aangenomen.  

 

 

  

11. Pauze 

 

   

12. Vervolg commissieavonden  

Opmerking tijdens de pauze, we zijn vergeten te vermelden dat het Clubkasfonds dit jaar €676,- 
heeft opgeleverd een mooie stimulans om te blijven stemmen.  

 

In juni is er een commissieavond geweest, hierin is de bezetting besproken van de commissies en 

knelpunten waar commissies tegen een lopen. Afgelopen periode is er een takenlijst opgesteld door 

de commissies en gedeeld met het bestuur.  

 

We gaan in twee groepen uiteen, de aanwezige leden die in een commissie zitten gaan samen 

afstemmen wat de commissie nodig heeft van het bestuur en wat het bestuur kan verwachten van de 

commissie.  

De overige leden vragen wij de takenlijsten van de commissies te scannen op dubbelingen of  

bijzondere taken, of dat er vragen zijn over de taken.  

 

Een overzicht van de huidige bezetting en vacatures binnen de commissies en contact persoon vanuit 

het bestuur wordt gedeeld op een PowerPoint. (toegevoegd als bijlage aan de notulen) 

 

Toevoeging aan de PowerPoint, de kangoeroedag staat nog nergens vermeld. We vermelden dit bij 

ledenwerving.   

Zijn de vacatures ergens nader omschreven? Nee nog niet Kasper Steenbergen heeft aangeboden hier 

een vacaturebank van te maken en vacatures voor te schrijven. Door het inzichtelijk maken van de 

taken wordt het ook makkelijker inzichtelijk en makkelijker in te stappen.  

  

 De gezamenlijke agenda gaat beter verspreidt worden.  

 Waar valt Vrienden van onder? We gaan bekijken waar dit onder valt. 

  

We zijn aan het onderzoeken of we het vrijwilligersgedeelte van Sportlink kunnen gebruiken en wat 

voor vorm TOM verder gaat. Het bestuur heeft hier gesprekken over met TOM.  
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Wat heeft de commissie nodig van het bestuur: 

 
Sponsorcommissie - Richtlijnen sponsorkleding 

- Budget sponsorevent 

React - We kijken eerst of we er zelf uit kunnen 

komen met een andere commissie lukt dit 

niet gaan we richting het bestuur.   

Sportpark - Aanvoeren van vrijwilligers 

- Concrete vraagstelling 

- Transparantie van financiële middelen 

- Duidelijke communicatie richting andere 

commissies en leden.  

TC - Personele invulling. 

 -  

 

 

Wat kan het bestuur van de commissie verwachten: 
Sponsorcommissie: - Contact aandacht voor de sponsoren  

- Jaarlijks sponsorevent 

React - Top activiteiten  

Sportpark - Goede advisering met betrekking tot het 

clubhuis en accommodatie. 

- Een goede baromzet. 

TC - Dat we iedere week kunnen korfballen.  

 

 

Overlap vanuit leden die niet in een commissie zitten:  
TC - Er zit veel overlap in losse taken en 

commissietaken. Bijvoorbeeld plannen 

vervoer wellicht is dat een taak die een 

ouder eens per jaar wil oppakken. 

React - Wellicht kan de paasactiviteit en het 

schutteren gecombineerd worden.  

PR / Ledenwerving - We zijn geen dure sport, wellicht daar 

reclame mee maken?  

TOM - VOG worden door TOM bijgehouden? Dit 

klopt niet wordt door de secretaris 

aangevraagd en bijgehouden.  

React - Darten en klaverjassen erbij? 

- Er staat veel bij React. zijn veel 

verschillende doelgroepen en projecten.  

 

 

Tijdens de brainstorm heeft het bestuur gebrainstormd over wat ze nodig hebben om goed te kunnen 

besturen: 
- Goeie basishouding (openheid, vertrouwen, elkaar in eigen kracht weten te zetten) 

- Eenduidige communicatie  

- Dat er een jaarplanning is met een activiteiten kalender. 

- Volledige informatie in het bestuur en tussen bestuur en commissies.  
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13.  Rondvraag 

Maeike van Essen: Komt er nog een stroopwafelactie?  Deze wordt weer gekoppeld aan de 

kerstmarkt.  

Robin Zweekhorst: Waarom hebben we Grolsch glazen terwijl we tegenwoordig Hertog Jan bier 

schenken?  

Thom Dijkstra: Kan de ALV korter? We nemen dit mee.  

 

14.  Sluiting  

 Om 23.08 uur sluit Ilse de vergadering. 

  


